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Radny Rady Miasta Mysłowice 
Jacek Szołtysek 
 
Data: 23.07.2022 
 
 

INTERPELACJA 
Do Prezydenta Miasta Mysłowice 

 
 
Na podstawie art.24 ust. 3 i 4 ustawy o samorządzie gminnym składamy interpelację w sprawie 
działań zwiększających bezpieczeństwo mieszkańców miasta Mysłowice w sytuacji zagrożenia 
ciągłości dostaw zasobów energetycznych i wzrostu cen na nośniki energii (prąd, gaz, paliwa) 
 

Zdecydowanie pogarszający się poziom życia mieszkańców naszego Miasta, związany z 
szybką utratą wartości nabywczej pieniądza, jak również rosnącymi cenami podstawowych 
artykułów, nośników energii oraz usług niezbędnych do przeżycia powoduje, że 
zapotrzebowanie na pomoc ze strony podmiotów zewnętrznych przez część Mysłowiczan 
wzrośnie. Ponadto koszty utrzymania dotychczasowego poziomu obsługi mieszkańców 
Mysłowic również rosną, natomiast budżet na 2022 rok posiada wiele niedoskonałości, w tym 
braki w zakresie finansowania wydatków. 

 
W związku z powyższym zwracam się do Pana Prezydenta z następującymi pytaniami: 
 

1. Czy znane są dane dotyczące mieszkańców zagrożonych ubóstwem energetycznym? 
Czy opracowywana jest diagnoza ubóstwa energetycznego w Mysłowicach? 

2. Czy Pan Prezydent przewiduje dokonanie zmian w budżecie Miasta na 2022 rok, 
związanych z ewentualną pomocą mieszkańcom Miasta, dotkniętym najbardziej 
gwałtowną zmianą cen – na przykład energii elektrycznej, opału (węgla, gazu), wody? 

3. Czy i ewentualnie w jakim zakresie przewiduje Pan Prezydent wsparcie dla 
mieszkańców, których nie będzie stać na ogrzewanie domów? 

4. Czy dokonano już szacunku wzrostu wydatków Miasta na utrzymanie szkół, przedszkoli 
i innych jednostek w Mysłowicach? 

5. Uwzględniając spadek dochodów Miasta (m.in. związanych z ograniczeniem dochodów 
samorządów z PIT) oraz wzrost cen nośników energii prawdopodobnie nastąpi spadek 
zaangażowania Miasta w realizację nowych inwestycji oraz nastąpią ograniczenia 
wydatków jednostek budżetowych. Jakich pozycji budżetu i jakich zadań to będzie 
dotyczyło w perspektywie do 31.12.2022? 

6. Czy zostaną wdrożone (i jeśli tak, to od kiedy) oszczędności w budżecie, związane ze 
zmianami cen np. za dystrybucję i energię, a przeznaczane na przykład na oświetlenie 
ulic, ogrzewanie? Czy znana jest skala podwyżek – a zatem wydatków na energię 
elektryczną? Czy i o ile wzrośnie do końca 2022 roku koszt świadczenia usług dla 
mieszkańców, związany ze wzrostem wydatków na energię elektryczną? 

7. Czy i ewentualnie w jakim zakresie władze Miasta planują zwiększenie podatków w 
celu zapewnienia środków na niezbędne wydatki związane z funkcjonowaniem 
jednostek organizacyjnych (np. podatki od środków transportowych oraz od 
nieruchomości)? 
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8. Czy i w jakim zakresie planowana jest zmiana kierunków pozyskiwania dodatkowych 
dochodów miasta? 
 
Uwzględniając istotę interpelacji oraz niezwykłą dynamikę rozwoju sytuacji 

gospodarczej, proszę o bardzo pilne potraktowanie kwestii i szybką odpowiedź na zadane 
pytania.  
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